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Informacja 

Przewodniczącego Rady o pracach Rady  

w okresie pomiędzy sesjami 

...................................................................................................................................................... 

16.04.2025 r. – wpłynęła petycja rodziców uczniów w sprawie łączenia klas rocznika 2015 

w roku szkolnym 2025/2026 w Szkole Podstawowej w Strumieniu. 23.04.2025 r. 

Przewodniczący Rady przesłał ww. petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

celem zaopiniowania oraz przygotowania i przedstawienia Radzie Miejskiej 

w Strumieniu stosownego projektu uchwały. 

28.04.2025 r. – z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wpłynęła Ocena Zasobów Pomocy 

Społecznej za 2024 rok. 

06.05.2025 r. – Przewodniczący Rady Miejskiej przesłał do Burmistrza Strumienia wnioski 

radnych zgłoszone na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej 

w Strumieniu w dniu 29.04.2025 r. 

06.05.2025 r. – Przewodniczący Rady Miejskiej przesłał: Marszałkowi Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej, Ministrowi Klimatu i Środowiska, Ministrowi 

Aktywów Państwowych, Ministrowi Przemysłu, Wojewodzie Śląskiemu oraz 

Marszałkowi Województwa Śląskiego uchwałę Nr XIII.90.2025 Rady 

Miejskiej w Strumieniu z dnia 29.04.2025 r. w sprawie udzielenia poparcia dla 

apelu dotyczącego planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni Rybnik 

przyjętego przez Radę Miasta Rybnika. 

07.05.2025 r. – wpłynęło pismo Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach przesyłające uchwałę 

nr XVI/147/2025 z dnia 30.04.2025 r. w sprawie poparcia apelu Rady Miasta 

Rybnik w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów w sprawie 

planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni Rybnik. 

07.05.2025 r. – wpłynęło pismo Rady Powiatu Tarnogórskiego przesyłające uchwałę 

nr XIV/138/2025 z dnia 29.04.2025 r. w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec 

relokacji nielegalnych imigrantów na terenie powiatu tarnogórskiego w ramach 

tzw. „Paktu Migracyjnego”. 

13.05.2025 r. – wpłynęło pismo Urzędu Gminy Bolesław przesyłające uchwałę 

nr XII/76/2024 Rady Gminy Bolesław z dnia 30.12.2024 r. w sprawie 

wystąpienia z apelem do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

oraz Ministerstwa Klimatu i Środowiska o podjęcie działań zmierzających 

do zmian legislacyjnych mających na celu rozwiązanie problemu zwiększającej 

się populacji dzików. 

13.05.2025 r. – wpłynęło pismo Burmistrza Strumienia, odpowiedź na wniosek radnego 

Jarosława Midury informujące, że zakończone zostały pierwsze prace 

pielęgnacyjne na terenach gdzie budowana była kanalizacja sanitarna 

w Bąkowie; ponadto poinformowano radnego, że realizacja ww. zadania 

inwestycyjnego nie przewiduje częściowych odbiorów prac; po zakończeniu 

realizacji inwestycji nastąpi końcowy odbiór. 

14.05.2025 r. – wpłynęło pismo Burmistrza Strumienia, przesyłające odpowiedź Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Katowicach na wniosek radnego Dawida Czakona 

informującą, że prace związane z cięciami pielęgnacyjnymi drzew i krzewów 

w skrajni drogowej (również chodnika), z uwzględnieniem przesłonięcia pól 



 

widoczności i przesłonięcia znaków drogowych na całym odcinku drogi 

wojewódzkiej – ulicy Katowickiej w Pruchnej – zostały zlecone firmie, 

a zakończenie prac planowane jest do końca czerwca br. 

16.05.2025 r. – wpłynęły wnioski zgłoszone przez radną Patrycję Bojda 

dotyczące: 1) wykonania cięć drzew przy ulicy 1 Maja w Strumieniu 

na wysokości cmentarza i OSP; 2) wymiany pokryw rynien chodnikowych 

wzdłuż ulicy 1 Maja w Strumieniu w czterech punktach, przy: sklepie Żabka, 

cukierni, wjeździe na Rynek po obu stronach drogi; 3) szybkiej interwencji 

w sprawie lustra na skrzyżowaniu ulic Młyńskiej i Brodeckiego w Strumieniu, 

które ma uszkodzoną ramę i jest przekręcone w stronę ulicy Pszczyńskiej. 

19.05.2025 r. – wpłynęło pismo Burmistrza Strumienia, odpowiedź na wniosek radnego 

Jarosława Midury informujące, że: 1) zlecone zostały prace konserwacyjno-

utrzymaniowe fragmentu rowu zlokalizowanego na działce nr 287/3 

w Bąkowie, stanowiącej własność Gminy, na odcinku od ulicy Sadowej 

w kierunku rzeki Wisły; prace te zostały zakończone początkiem maja br.; 

2) po przeprowadzeniu analizy własności gruntów, na których zlokalizowany 

jest dawny rów R-6 w Bąkowie, zwrócono się do właścicieli gruntów 

o skoordynowane działania i podjęcie prac polegających na oczyszczeniu rowu 

biegnącego w granicach działek poszczególnych osób; w piśmie wskazano 

podstawę prawną ustawy Prawo wodne, wskazującą konieczność 

utrzymywania urządzeń wodnych (w tym rowów) we właściwym stanie 

technicznym. 

20.05.2025 r. – wpłynął wniosek zgłoszony przez radną Patrycję Bojda w sprawie 

wystąpienia do zarządcy drogi nr 939, ulicy Brodeckiego w Strumieniu 

o szybką naprawę uszkodzenia nawierzchni na wysokości posesji nr 7, 

ponieważ wykruszający się asfalt stanowi zagrożenie dla użytkowników drogi 

i chodnika. 

21.05.2025 r. – wpłynęło pismo Burmistrza Strumienia, odpowiedź na wniosek 

Wiceprzewodniczącego Rady Kazimierza Jaworskiego informujące, 

że prowadzone są działania zmierzające do zweryfikowania lokalizacji koszy 

na odpady w miejscach publicznych na terenie miasta Strumienia. 

22.05.2025 r. – wpłynęło pismo Burmistrza Strumienia w sprawie zaopiniowania 

kandydatury na Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury. 

 

 

Przewodniczący Rady 

Czesław Greń 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: EK 

Strumień, dnia 22 maja 2025 r. 


